
Ik ben een van de twee coordinatoren van Buurtpreventie StrieneZuid. 

De groep bestaat uit ongeveer 60 lopers die op onregelmatige tijden door de 

wijk lopen om te letten op de veiligheid maar vooral op onveilige situaties. 

StrieneZuid is aktief in de wijk tussen  de Molenweg, de Oudlandsestraat en de 

Seringenlaan. 

Enige tijd geleden is een van de raadsleden met ons in kontakt gekomen over 

brandpreventie in de vorm van rookmelders. Uw Raad heeft hiervoor , zoals 

vermeld in de Tussenrapportage2018, een bedrag beschikbaar gesteld van  

10.000 euro. 

Voortschrijdend inzicht alsmede andere visies  hebben  geleid tot een andere 

benadering van veiligheid in de wijk. Brandmelders is een private 

aangelegenheid die voor niet al te veel geld aangeschaft kunnen worden bij de 

diverse bouwmarkten. 

Door recente incidenten in de wijk en het  nader inventariseren van situaties is 

onze mening bijgesteld. Het verlichten van donkere parkeerplaatsen en 

brandgangen achter woningen dient prioriteit te krijgen alsmede het plaatsen 

van camera’s, vast of mobiel, kan een betere preventieve en afdoende werking 

hebben. De meeste brandgangen zijn door ons al in kaart gebracht evenals de 

donkere plekken. Door de renovatie van de wijk zijn sommige parkeerplaatsen 

al van verlichting voorzien 

Wij willen de Raad van Steenbergen voorstellen om de bestemming van de 

10.000 euro aan te passen voor de aanschaf van mobiele camera’s en het 

stimuleren van plaatsing van camera’s door particulieren.  De mobiele camera’s 

dienen geplaatst te worden binnen een overleg van Politie, Gemeente en  

StrieneZuid. Een en ander uiteraard binnen de huidige wet- en regelgeving. 

Voor als nog gaan wij uit van een positieve beslissing van uw Raad. Wij willen u 

daarom dan ook  vragen om aan te dringen bij het College om op heel korte 

termijn een werkgroep te formeren die heel snel tot een inventarisatie moet 

komen. Uiteraard zijn wij bereid om onze kennis en kunnen in te brengen. 

Wij beseffen dat 1 januari wellicht niet mogelijk is maar een realisatie per 1 

maart moet toch haalbaar geacht worden. 


